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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde  
2007-11-12 
 
 
Justeras 2007-11-14 
 
 
 
………………………………………………… ………………………………………………. 
Jutta Askergren  Viveca Sarman                                                                        
 
Närvarande ledamöter: SPF Jutta Askergren  
                                            SPF Claes Hagwall  
  SPF Viveca Sarman                                                                        
  SPF Margareta Thörnblom 
  PRO Ulla Bowallius 
 
Närvarande ersättare: PRO Ingrid Stockman  

SPF Yvonne Wendt 
  SPF Ulla Löfberg 
  SPF Rune Hasp                                            

                        SPF Kerstin Appel 
   
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell (§ 4) 
   Hanna Runling (§ 4) 
 ____________________________________________________________________________  
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Viveca Sarman justerar dagens 
protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 14 november kl. 10.00.  
 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2007-10-15 
- Pensionärsrådet tog upp vilka som ska ingå i arbetsgruppen för aktiviteter (§ 4). Från 

pensionärsrådet: Ulla Löfberg, Ingrid Stockman och Viveca Sarman. Från förvaltningen: 
Ann-Christine Thelander och Hanna Runling. Representanterna från pensionärsrådet 
återkommer om vidare planering.  

 
- Claes Hagwall önskade förtydliga att pensionärsrådet gärna ser kostnadsindex avseende 

lokalkostnaderna i ersättningsmodellen för vård- och omsorgsboende (§ 5).  
 
- Claes Hagwall förtydligande att de rutiner i KLEO som efterfrågades under § 10 finns 

specificerade i ett tidigare protokoll. Marianne Snell meddelade att rutinerna bl.a. avseende 
genomförandeplan inte är helt klara.   
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§ 4. Beslut och domar 
Hanna Runling presenterade en sammanställning av antal bifall- och avslagsbeslut under maj – 
augusti 2007 samt antal besvär till domstol och ej verkställda beslut under perioden. Statistiken 
ska bland annat användas till att följa flödet av beslut på enhets- och handläggarnivå. 
Pensionärsrådet ansåg att sammanställningen var översiktlig och ställde sig positiv till fortsatt 
redovisning kvartalsvis.  
 
I sammanhanget informerade Marianne Snell om att antal köp av vård- och omsorgsboende-
platser har minskat. Även antal hemtjänstärenden har minskat under året. Emellertid har 
kostnaderna för hemtjänsten ökat vilket innebär ett underskott i budgeten. Pensionärsrådet 
framförde en farhåga att ev. striktare biståndsbedömning till följd av underskott kan medföra 
ökade krav på insatser från anhöriga. Marianne Snell informerade om att det under 2008 
kommer blir ytterligare fokus på anhörigstöd mot bakgrund till att stadsdelsnämnden beviljas 
stimulansbidrag för insatser inom området.  
 
§ 5. Rapport från vård- och omsorgsboenden 
- Yvonne Wendt framförde att hon inte fått inbjudan till informationsmöte om den nya 

entreprenören på Kampementets vård- och omsorgsboende. Marianne Snell beklagade 
detta och föreslog att det anordnas någon annan form av informationsmöte. Hon 
återkommer i frågan. 

 
- Viveca Sarman har deltagit i två anhörigmöten på Bo Bergmans dagverksamhet. Anhöriga 

framförde att man var mycket nöjd med verksamheten och personalen. Viveca tog även 
upp att Seniorträffen har fått fler besökare den senaste tiden samt påminde om deras 
julbazar den 5 december.  

 
- Pensionärsrådet önskade förtydligande när det gäller de kommande upphandlingarna av 

vård- och omsorgsboendena. Upphandlingarna av Dianagården, Kattrumpstullen och Rio 
kommer att äga rum under våren inför övertagandet av de nya entreprenörerna från och 
med september 2008. Upphandlingarna görs i enlighet med den av nämnden fastställda 
aktivitetsplanen. Rio servicehus blir tills vidare det enda boendet i kommunal regi.  

 
§ 6. Information från KPR 
Ulla Bowallius informerade om att hon ska på en utbildning som anordnas av KPR. I 
övrigt fanns det inget att ta upp under denna punkt. Pensionärsrådet beslutade att denna 
punkt fortsättningsvis tas bort från dagordningen. Information från KPR tas i 
förekommande fall upp under ”övriga frågor”.  
 
§ 7. Kvalitetsarbete 
Det fanns inget att ta upp under denna punkt. Pensionärsrådet beslutade att denna punkt 
fortsättningsvis tas bort från dagordningen. Information om kvalitetsarbetet tas i 
förekommande fall upp under ”övriga frågor”.  
 
§ 8. Övriga frågor 
- Ulla Löfberg informerade om att hon varit på ett seminarium om äldretandvård. Program 

och rapport från Äldrecentrum om uppsökande tandvård skickas med nästa kallelse.  
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- Pensionärsrådet efterfrågade datum för nästa års sammanträden. Marianne Snell 

informerade om att förvaltningen inom kort kommer att ta fram ett förslag. Förslaget 
mailas till Jutta Askergren.  

 
- Ingrid Stockman ska inventera lokaler inom stadsdelsområdet och bad förvaltningen om 

hjälp med tips.  
 
- Claes Hagwall tog upp att pensionärsrådets medlemmar via sina föreningar kan sprida 

information om äldreomsorgen och efterfrågade en sammanställning med basinformation 
som kan användas i olika sammanhang.  

 
- Jutta Askergren tog upp frågan om äldre kan äta i skolorna då det har framförts som ett 

önskemål. Marianne Snell informerade om att frågan tidigare har varit upp i stadsdels-
nämnden och frågan inte är helt utredd.  

 
- Pensionärsrådet ville göra förvaltningen uppmärksam på att det inte finns så mycket 

information om äldreomsorgen i receptionen. Marianne Snell ska kontrollera detta.  
 
- Pensionärsrådet önskade komplettera sina kontaktuppgifter med aktuella mailadresser. En 

lista med mailadresserna fylldes i. 
 
 
§ 9. Nästa sammanträde  
Nästa pensionärsråd sammanträder den 3 december 2007. Lokal: Linné 
 
 
 
 
Sekreterare: Hanna Runling 

(vik. för Helén Engberg) 
 

                  
 


